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VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE  

BETREFFENDE JAARREKENING 2023 

Aan de algemene vergadering van Provero,  

Op grond van artikel 15, lid 4 van de statuten, richt de Algemene Ledenvergadering van Provero 

een kascommissie in ter controle van de financiële geldstromen binnen de vereniging. Mevrouw 

Monique van Scherpenzeel en de heer Arie Duindam hebben zitting genomen in de kascommissie 

voor het verenigingsjaar dat loopt van 1 januari tot en met 31 december 2023.  

Met het bestuur (de penningmeester) geldt de doorlopende afspraak om minimaal één keer per 

jaar een controle uit te voeren. Daarnaast bestaat de mogelijkheid om tussentijds controles uit te 

voeren indien dit gewenst is of hier aanleiding toe bestaat. Dit is mogelijk via een wachtwoord en 

inlogcode van het boekhoudsysteem.  

Er heeft dit jaar, net als voorgaande jaren, geen tussentijdse (informele) controle plaatsgevonden. 

Het bestuur heeft bij monde van de penningmeester de Kascommissie bijgepraat over de 

financiële actualiteit van Provero.  

Kascontrole verenigingsjaar 2023 

Op woensdag 24 april jl. hebben de leden van de Kascommissie, Monique van Scherpenzeel en 

Arie Duindam, via een online meeting de kascontrole uitgevoerd. Namens het bestuur waren 

aanwezig Louis de Nijs als penningmeester en Joyce Versteeg als verenigingscoördinator. 

Reflecties op aanbevelingen uit de kascontrole 2022 

Naar aanleiding van de kascontrole over verenigingsjaar 2022 heeft de toenmalige kascommissie 

aanbevelingen uitgebracht. De Kascommissie 2023 constateert per aanbeveling het volgende:  

1. Aanbevolen wordt om in het document “werkwijze kascommissie” een tekst op te nemen 

die verduidelijkt wat memoriaal boekingen zijn.. 

Afgesproken is om de “werkwijze kascommissie” verder aan te passen, waardoor voor toekomstige 

leden van de kascommissie duidelijk is wat er van hen wordt verwacht en hoe e-boekhouden werkt. 

Deze aanbeveling blijft dan ook staan en wordt uitgebreid. 

2. Aanbevolen wordt om voor teruggave of betaling aan de Belastingdienst met betrekking 

tot de BTW aangiften die per kwartaal plaatsvinden één herkenbare beschrijving op te 

nemen. 

Er is invulling gegeven aan de aanbeveling, waardoor deze niet langer van toepassing is. 

3. Aanbevolen wordt om na te denken over de wijze waarop kan worden gecontroleerd of 

een student lid ook inderdaad “student” is. 

Met de afspraak dat wanneer iemand zich als student lid aanmeldt, er wordt gevraagd om een 

inschrijving van de opleiding wordt invulling gegeven aan deze aanbeveling, waardoor deze niet 

langer van toepassing is. 
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Conclusies en aanbevelingen kascontrole verenigingsjaar 2023 

De verantwoording van de penningmeester over het verenigingsjaar 2023 is onderzocht en 

besproken en de vragen zijn naar tevredenheid beantwoord. De financiële administratie wordt 

naar ons oordeel zorgvuldig en adequaat uitgevoerd door de penningmeester, de heer Louis de 

Nijs. Wij constateren hiermee dat het bestuur op deugdelijke wijze administratie voert.  

Aanbevelingen voor verenigingsjaar 2024:  

1. Pas het document “werkwijze kascommissie” aan, zodanig dat duidelijk is welke stukken de 

kascommissie ontvangt en hoe e-boekhouden werkt. De kascommissie 2023 biedt aan om, 

samen met de penningmeester, een verbeterslag in het document aan te brengen. Dit is een 

aanvulling op de aanbeveling van 2022. 

2. Zorg voor striktere vereisten rondom het toegangsbeleid voor e-boekhouden, waardoor leden 

van de kascommissie toegang krijgen vanaf het moment dat zij de jaarstukken ontvangen tot 

het moment dat decharge voor het betreffende jaar is verleend. 

2. Zorg voor een afspraken-/actielijst van de ALV vergaderingen, waardoor in het verleden 

gemaakte afspraken die consequenties hebben voor toekomstige jaren inzichtelijk zijn. 

3. Stel beleid op dat duidelijk maakt wat de ondergrens voor een reserve is die passend is bij 

Provero en daarmee ruimte biedt om, wanneer er geen contributie meer binnen komt, toch 

aangegane verplichtingen na te komen.  

Wij zijn van mening dat de stukken een getrouw beeld geven van het handelen van het bestuur en 

de toestand van de vereniging. Wij adviseren de Algemene Ledenvergadering de penningmeester, 

en daarmee het gehele bestuur, wel decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid in 

2023. 

Getekend op _____________,    Getekend op _____________, 

 

Monique van Scherpenzeel    Arie Duindam 


